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Stämmoprotokoll – Sundby-Kuggebro Samfällighetsförening 2023 

Datum: torsdagen den 23 mars,  
Plats: Sävja kyrka, Stora salen  
Tid: 19.00 
Närvarande 

1. Sofie Lagerstedt (K5A) 
2. Tord Lund (K7),  
3. Lena Nilsson Wiil (K10) 
4. Britt Johansson (K9),  
5. Mats och Birgitta Medeen (K12) 
6. Stefan Jansson (K15) 
7. Annica Hedemann (K16) 
8. Ali Maanikhah (K18) 

9. Kristina Jäderwill och Sven Person (K21) 
10. Metta Pauli Hübinette (K20), 
11. Birgitta Carlström och Stefan Larsson 

(K22) 
12. Margareta Cassman (K 24) 
13. Annika Moëll (K13) 
14. Henrik Rosendal (14) 

  

1. Mötets öppnande 
Ordförande Annica Hedemann hälsade välkommen och förklarade därefter mötet öppnat.  

2. Fråga om årsmötet behörigen utlysts 
Närvarande fastslog att årsmötet behörigen utlysts. 

3. Godkännande av dagordning för mötet 
Dagordningen godkändes. Sekreterare följer numerisk ordning i protokoll.  

4. Val av ordförande och sekreterare för mötet 
Till ordförande för mötet valdes Annica Hedemann och till sekreterare Lena Nilsson Wiil. 

5. Val av två justeringsmän att jämte ordförande justera dagens protokoll samt verkställa förekommande 
röstsammanräkning 
Till justeringsmän att jämte ordförande justera dagens protokoll samt att verkställa förekommande 
röstsammanräkning valdes Margareta Cassman och Birgitta Medeen. 

6. Styrelsens och revisorernas berättelse 
Ordförande Annica Hedemann föredrog verksamhetsberättelse (bilaga 1) och årsredovisning (bilaga 2). 
Samtliga handlingar sända via mejl till föreningens medlemmar 2023-03-05. 
Ordförande presenterade revisorernas berättelse i vilken revisorerna föreslår ansvarsfrihet för styrelsen 
samt att resultatet fastställs och balanseras i ny räkning 

7. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna räkenskapsåret. 

8. Framställan från styrelsen eller motioner från medlemmarna 
Ingen framställan från styrelsen till stämman, inga motioner från medlemmarna har inkommit. 

9. Ersättning till styrelsen och revisorerna  
Årsmötet beslutade i enlighet med tidigare årsmöten att ingen ersättning ska utgå till styrelsen eller till 
revisorerna. 

10. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat 
Ordförande Annica Hedemann presenterade styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat gällande för de 
kommande 12 månaderna.  
Ordförande informerar att föreningens nya kontaktperson för PD (PD Gruppen - Kvalitativ städ och 
fastighetsskötsel i Uppsala (pdmiljovardsservice.se), entreprenör för snöröjning, efter Anders Léman är 
Stefan Larsson, K22. 
Medlem (K21) har frågor till styrelsen gällande budgeterade medel för snöröjning-sandning. 
Ordförande informerar mötet gällande snöröjning och sandning utifrån fastighetsägares ansvar och 
samfällighetens ansvar. Utryckningsfordon, post- och renhållningsfordon är exempel på trafik som måste 
beredas tillträde till området under hela året. 
Mötet godkände styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat. 

https://www.pdmiljovardsservice.se/
https://www.pdmiljovardsservice.se/
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11. Fastställande av medlemsavgifter 
Ordförande presenterar en sänkning av medlemsavgiften från tidigare 3 000kr till 2 850kr och beskriver 
bakgrunden till föreslagen sänkning. (Se ändrade momsregler Skatteverket Moms för ideella föreningar | 
Skatteverket). Då den planerade större utgiften i tidigare budget gällande ny förrådsbod nu är genomförd, 
täcker nuvarande budget med god marginal kommande utgifter. 
Mötet beslutade att årsavgiften till föreningen ska vara 2 850 kr (bilaga 3). Rabatt på medlemsavgiften för 
L Dannfors, Danmarks-Åby, enligt styrelsens förslag.  
Medlemsavgift betalas senast sista maj, 2023–05–31. Faktura delas ut av kassören. 

12. Val av styrelse 
Konstateras att ordförande och sekreterare har ett år kvar på sitt mandat och ska inte väljas nu. 
Valberedningens inlämnade förslag till styrelse presenteras av ordförande: 
Ledamot   Lena Nilsson Wiil, K10, omval (2 år) 
Styrelsesuppleant  Annika Moëll, K13, omval (1år) 
Styrelsesuppleant  Tommy Eklund, K1, nyval (1år) 
Mötet beslutar enligt valberedningens förslag. 

13. Val av revisorer 
Valberedningens förslag till revisorer: 
Revisor, ordinarie Kristina Jäderwill, omval (1år) 

Mats Medeen, omval (1år) 
Revisorssuppleant Henrik Rosendal, omval (1år) 
Mötet beslutade i enlighet med valberedningens förslag. 

14. Val av valberedning 
Mötets förslag och beslut till valberedning:  
Valberedning Tord Lund, nyval (1år) 

Ali Maanikhah, nyval (1år), sammankallande 
15. Information och frågestund 

a) Styrelsens förslag till fixar- och städdagar 2023 antas. 
Vår – 22 april 
Höst – 16 september 

b) Tord Lund presenterar förslag gällande upptag av sand på gatan innan vårens städdag. En kontakt 
med entreprenör är möjlig. Mötet ger Tord Lund uppdraget att efterhöra kostnad för sopning av 
gatan, maximalt får kostanden vara 2 000kr. Besked kommer under mötet, helgen före 22 april 
kommer en entreprenör med maskin och sopar gatan. Varje fastighetsägare sopar ut grus från 
garageuppfart till gatan.  
Uppsopat grus kan placeras på grusväg ner till pumphuset och på ”bondens väg”, traktorväg till åkern. 
Bränsle till föreningens aktuella maskiner kommer att införskaffas till fixar- och städdagar. 

c) Inventarielista för föreningens utrustning och block för att notera lån och retur kommer att finnas i 
nya Boden.  

d) Parkering i området. Egna fordon parkeras på egen tomt, egen fastighet. Tillfälliga besökare parkerar 
på gatan eller hos den fastighet man besöker. Utryckningsfordons väg ska ej blockeras. 
Mötet uppmärksammas på att föreningen inte har någon permanent gästparkering. 

e) Hastighet, fordon, i området.  
Från infart väg 255, max 30km/h. Från farthinder Välkommen till Kuggebro, max 20 km/h. 
Ytterligare ett farthinder, låda med reflexer som finns i ”Gammelboden”, kommer att placeras ut på 
infarten till Kuggebro från väg 255. Arbetet kommer att utföras på fixar- och städdagen 22/4. 
Tidigare förslag om vägbula förklaras av Skanska, medlem i samfälligheten, som olämpligt då tung 
trafik som passerar då kan orsaka vibrationer i närliggande fastigheter. 
Arbetet med planering och beställning av nya skyltar gällande önskad hastighet i Kuggebro pågår, 
styrelsen ansvarar för beställning. 

f) Gällande planerad klippning av granhäcken, intervall, beslut vid föregående stämma, har offert 
inkommit till styrelsen. Kostnad för klippning/putsning av 80 m granhäck är 2 700kr.  

https://skatteverket.se/foreningar/driva/ideellforening/moms.4.18e1b10334ebe8bc80003909.html
https://skatteverket.se/foreningar/driva/ideellforening/moms.4.18e1b10334ebe8bc80003909.html
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Klippning beställd av PLV-service vilket kommer att ske under sommaren. PLV-service är också 
tillfrågade av styrelsen, ordförande, gällande offert för gräsklippning. Offert inväntas. 

g) Dagvattenbrunnarna i området är åtgärdade under 2022 av Skanska. Medlem i samfälligheten,  
Anders Léman, tidigare styrelsesuppleant, tog kontakt med Skanska och arbetet utfördes utan 
kostnad för samfälligheten.  

h) Webbsida Kuggebro. Stefan Larsson, föreningens webmaster, presenterar föreningens nya webbsida 
hos Villaägarna.se/Kuggebro (Aktuellt | Samfälligheterna (villaagarna.se). Webbsidan är uppbyggd 
med flikar/rubriker som den tidigare websidan, aktuellt, fixar- och städdagar, protokoll för årsmöten 
och kontaktuppgifter till styrelsen m.m. Telefonlistor eller mejllistor kommer inte publiceras på den 
nya ”öppna” websidan eftersom administrationen av säker inloggning bedöms bli för tung. 
Medlemmar erbjuds delta i fototävling, att lämna förslag på bilder till webbsidan, till Stefan J. Vinnare 
utses efter omröstning. 

i) Fråga från medlem (K21) rörande transport av trädgårdsavfall från samfälligheten under fixar- och 
städdagar, istället för eldning i sänkan vid ån som tidigare – besvaras av styrelsen som hänvisar till 
årsmöte 5 mars 2020, punkt 6a, framställan från styrelsen. Medlem föreslås att lämna förslag till 
förändring i motion till kommande stämma. 
Sekreterare hänvisar till Sommarhälsning till alla Kuggebroare, brev från styrelsen 21 juni 2020, rubrik 
Trädgårdsavfall och eldning, Eldning på föreningens mark är inte tillåten. Ett undantag kan vi göra i 
samband med städ- och fixardagar, då vi eventuellt kan elda föreningens klipp och grenar, i så fall 
efter styrelsens beslut. 

16. Meddelande av plats där stämmoprotokollet hålls tillgängligt 
Årsmötet beslutade att stämmoprotokollet kommer att finnas tillgängligt på websida och delas i brevlåda, 
e-brevlåda.  

17. Mötet avslutas 
Ordförande tackade medlemmarna och avslutade mötet. 

 
 
 
Vid protokollet   Justeras, ordförande 
 
 
 
 
Lena Nilsson Wiil  Annica Hedemann 
 
 
 
Justeras   Justeras 
 
 
 
 
Birgitta Medeen  Margareta Cassman 

https://samfalligheterna.villaagarna.se/alla-samfalligheter/sundby-kuggebro-samf/aktuellt/
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